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Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 03 listopada 2021 r. 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji, 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodnicząca Komisji – nieobecna, 

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji. 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy, 

3. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady, 

4. Adam Mazurek – Radny, 

5. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum, 

6. Kamila Szmidt – p.o. Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie, 

7. Andrzej Ostrowski – Nauczyciel W-F, 

8. Maciej Szynkarczuk – Nauczyciel W-F, 

9. Grzegorz Drozdowski – Wiceprezes Klubu Sportowego „Potok Sitno” 

 

 

W dniu 03.11.2021 r. odbyło się spotkanie Komisji Oświaty zostały poruszone 

następujące kwestie: 

1. Rozmowy trwały na temat funkcjonowania Klubu Sportowego „Potok Sitno”. Wójt 

poprosił Wiceprezesa o rzetelne sprawozdania i aktualizacje kalendarza imprez. 

Zaznaczył, że do zadań Klubu nie należy tylko udział w rozgrywkach piłkarskich, ale 

również odpowiada za rozwój i organizację innych dyscyplin sportowych. Wiceprezes 

przedstawił ile Klub prowadzi grup piłkarskich: 2 grupy młodzieżowe, jedną seniorską, 

trzecia grupa – w trakcie tworzenia. Wójt zaproponował, żeby Klub starał się o środki nie 

tylko z gminy w drodze konkursu ofert, ale także z innych źródeł np.: od Starosty, 

Marszałka, Wojewody. Dodał, że istnieje taka możliwość wiec należy z niej skorzystać. 

Rozmowy trwały o dziewczęcej sekcji piłki nożnej. Jest zdania, że należy próbować 

pozyskiwać sponsorów. Podstawą powyższego jest promocja w mediach 

społecznościowych szkołach i współpraca z gminą, dzięki temu Klub będzie się rozwijał. 

2. Kolejny temat jaki został poruszony to reaktywacja orkiestry dętej. Dyrektor Centrum 

Kultury z Biblioteką w Sitnie przybliżyła, że orkiestra nie ma kapelmistrza, który 

zrezygnował z prowadzenia i nauki osób chętnych. Na zajęciach uczestniczyło 6 osób. 

Rozmowy trwały na temat funkcjonowania. Ostatecznie obecni na spotkaniu doszli do 

konsensusu i stwierdzili, że należy zorganizować spotkanie z zainteresowanymi stronami 



czyli grupą starszych osób, które już potrafią grać i nowych osób które obecnie się uczą. 

Kolejnym krokiem będzie znalezienie kapelmistrza. 

Na tym protokół zakończono. 

 

   

 Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

     Kamil Pyś 


